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کازرون

 تفاهم دوسویه دانشگاه شیراز
 و دانشگاه سلمان فارسی کازرون 

بر جامعه محور کردن نظام 
دانشگاهی

رئیس دانشگاه شیراز: جایگاه دانشگاه سلمان 
فارسی کازرون، تثبیت شده است

معاون  زبرجد،  همراه  به  شیراز  دانشگاه  رئیس  نادگران، 
روابط  و  ریاست  حوزه  مدیر  تشخوریان،  و  پژوهشی 
عمومی این دانشگاه، با حضور در دانشگاه سلمان فارسی 
دانشگاه  هیئت رئیسه  با  گفتگو  و  دیدار  کازرون، ضمن 
نمودن  توصیف  اهمیت  حائز  با  فارسی کازرون،  سلمان 
این دانشگاه برای مردم منطقه، بر ثبت هویت سازمانی آن 
تأکید نموده و مردمی سازی علم را یکی از ضرورت های 
به مأموریت های  اعتلای دانشگاه ها و عمل  برای  اساسی 

آنها برشمرد.
دانشگاه  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به  بنا 
با  مشترک  نشست  در  نادگران  کازرون،  فارسی  سلمان 
به  اشاره  با  فارسی کازرون،  دانشگاه سلمان  هیئت رئیسه 
تجربه های  به  گذشته،  به  نسبت  دانشگاه ها  نسلی  ارتقا 
و  اشاره کرد  دنیا  دانشگاه های مطرح  به دست آمده در 
و  جامعه  نیاز  براساس  دانشگاه ها  مسیر  و  جهت  اصلاح 
مردم را حائز اهمیت دانست و خاطرنشان نمود: مطالبات 
مردم از یک سو و مطالبات دولت از سوی دیگر ایجاب 
می کند که تغییر مأموریت های دانشگاه ها در کشور ما هم 
باید اتفاق بیفتد و در این میان دانشگاه هایی مانند دانشگاه 
امکان  دارد،  فارسی کازرون که ساختاری جوان  سلمان 

بالقوه مناسبی را برای تحقق هرچه بهتر این مقوله دارد.
رئیس دانشگاه شیراز با اشاره به مأموریت های آموزشی، 
پژوهشی، کارآفرینی و نوآوری دانشگاه ها و با برشمردن 
مسائلی  در  ایران  امروز  جامعه  برجسته  چالش های 
اجتماعی  آسیب های  محیط زیست،  آب،  حوزه  همچون 
جایی  در  را  مسائل  از  دست  این  نمود:  خاطرنشان  و... 
نیز چنین  اساساً مردم  نمی توان حل کرد و  دانشگاه  جز 
جامعه  به  دانشگاه ها  اگر  دارند.  دانشگاه  از  را  انتظاری 
ورود نکنند و مسائل جامعه را در محیط های علمی بررسی 
با آنها بیگانه می شوند و دانشگاه ها را پس  نکنند، مردم 
می زنند. بنابراین نباید امید مردم را ناامید کنیم. دانشگاه 
سلمان فارسی کازرون می تواند فضای مردمی سازی علم را 
شروع کند و علم و دانش را مردمی کند که خوشبختانه 
دکتر  که  است  مشهود  امروز  گفتگوهای  و  دیدار  در 
فاضل نیا، رویکرد مناسبی به این مقوله دارد و فعالیت های 
مرتبط با این مهم را در برنامه ریزی های مدیریتی دانشگاه 

سلمان فارسی کازرون آغاز کرده است.
در  که  دانشگاهی  اینکه  بر  تصریح  با  همچنین  نادگران 
کارآیی  بگیرد،  جامعه  از  را  مسائلش  و  باشد  مردم  بین 
نیروهای  کارگیری  به  ضرورت  بر  دارد،  هم  بیشتری 
اعضا  از  اعم  دانشگاه  سطوح  همه  در  ماهر  و  متخصص 
هیئت علمی و کارمندی تصریح کرد و خاطرنشان نمود: 
مسائل و مشکلات کشور، با اتکا به نیروهای متخصص 
و ماهر قابل حل هستند و بنابراین دانشگاه ها هم بایستی 
با  تا  باشند  داشته  نیروهای جدید دقت زیادی  در جذب 
ایجاد انگیزش های لازم، زمینه های جذب و به کارگیری 
بالقوه ای  امکان  که  آورند  فراهم  را  متخصصی  نیروهای 
برای اعتلای هرچه بیشتر دانشگاه و تبدیل نمودن آن به 

برندی علمی در نظام دانشگاهی را فراهم آورند.
دانشگاه  رئیس  فاضل نیا،  غریب  نشست،  این  ادامه  در 
و  نادگران  به  خیرمقدم  ضمن  کازرون،  فارسی  سلمان 
هیئت همراه، با اشاره به برنامه ریزی ها و ریل گذاری هایی 
فارسی کازرون آغاز شده است،  که در دانشگاه سلمان 
با هدف جامعه محور کردن  اساساً  بنده  نمود:  خاطرنشان 
قبول  دانشگاه  این  در  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه 
مسئولیت کرده ام تا در تداوم خدماتی که روسای پیشین 
این  مختلف  ظرفیت های  از  بتوان  داشته اند،  دانشگاه 
پژوهشی،  علمی،  مطلوب  خدمات  ارائه  جهت  دانشگاه 
استفاده  پیش  از  بیش  مردم  و  جامعه  به  و...  کارآفرینی 

نمود.
برشمردن  کازرون، ضمن  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس 
برخی مصادیق از افزایش سطح تعاملات دانشگاه سلمان 
اخیر،  ماه  چند  طی  اجتماعی  فضای  با  کازرون  فارسی 
کازرون  مردم  پشتوانه  به  دانشگاه  این  نمود:  خاطرنشان 
تکیه داده است و مردم منطقه مطالبه و انتظارات زیادی 
برخی  از طرفی هم ظرفیت های علمی و  و  دارند  از آن 
امکان  آن،  توسعه  دست  در  و  موجود  زیرساخت های 
بالقوه ای را برای خیزهای بلندتری در جهت پیوند هرچه 

حال  عین  در  اما  است،  آورده  وجود  به  جامعه  با  بیشتر 
نیاز  از جمله در تنوع رشته های مورد  با محدودیت هایی 
منطقه و برخی مسائل دیگر مواجه هستیم. در این راستا 
و  منطقه  در سطح  دلسوزان  تمامی  همراهی  با  امیدواریم 
گام های  بتوانیم  آتی،  چشم اندازهای  به  اتکا  با  و  کشور 
موانع  این  نمودن  برطرف  و  کاهش  برای  را  مناسبی 
پاسخگوی  جدید  علمی  ظرفیت های  ایجاد  با  و  برداریم 
به  عمل  راستای  در  منطقه  مردم  مطالبات  از  بخشی 

مأموریت دانشگاه باشیم.
فاضل نیا در ادامه اظهار امیدواری نمود با انعقاد تفاهم نامه 
مشترک با دانشگاه شیراز، بتوان از ظرفیت این دو نهاد 
علمی استان فارس برای هم افزایی هرچه بیشتر در جهت 
گام های  مردم،  و  جامعه  به  مناسب  علمی  خدمات  ارائه 

مناسبی را برداشت.

نی ریز 
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز: 

طرح های کوچک مقیاس 
صنایع تبدیلی مشمول تسهیلات 

می شوند
هدف  با  گفت:  نی ریز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
با  افراد  برای  سرمایه گذاری  امکان  و  فرصت  ایجاد 
بزرگ بخش کشاورزی  سرمایه کم و همچنین خانواده 
استان فارس به عنوان یکی از قطب های تولید محصولات 
کشاورزی )با تولید 10 درصد از محصولات کشاورزی( 
در سطح کشور، طرح های کوچک مقیاس صنایع تبدیلی 

مشمول تسهیلات شدند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز، علیرضا بصیری تصریح 
توانایی  و  است  فارس  استان  باغبانی  قطب  نی ریز  کرد: 
و  دارد  کشاورزی  محصولات  تولید  زمینه  در  بالقوه ای 
همچنین از لحاظ کیفیت به دلیل شرایط اقلیمی از تنوع 
خاصی برخوردار است ولی متأسفانه به دلیل عدم وجود 
زیرساخت های اولیه، قسمت قابل توجهی از محصولات به 
ویژه” محصولات باغی« به صورت ضایعات از دسترس 
هزینه های  چشمگیر  افزایش  طرفی  از  و  می شود  خارج 
تولید در بخش کشاورزی باعث شده تا هزینه های تمام 
شده محصولات تولیدی و سرمایه گذاری در بخش صنایع 

تبدیلی با افزایش قیمت روبه رو شود.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: با عنایت به فرمایشات مقام 
معظم رهبری مبنی بر  نامگذاری  سال 1399 به عنوان سال 
جهش تولید و ضرورت سرعت جذب ماده خام، به حداقل 
رساندن میزان ضایعات در بخش کشاورزی، ایجاد ارزش 
زمینه  در  اساسی  راهکارهای  از  یکی  به عنوان  افزوده 
اقتصادی بخش کشاورزی، بهبود وضعیت معیشت خانوار 
این بخش و همچنین ایجاد اشتغال جدید در مراکز تولید 
تبدیلی و غذایی  محصولات کشاورزی، مدیریت صنایع 
طرح های  تهیه  به  اقدام  فارس  کشاورزی  جهاد  سازمان 
کنار  در  آنها  ایجاد  با  تا  است  نموده  مقیاس  کوچک 
از  جلوگیری  باعث  جدید  اشتغال  ضمن  تولیدی،  مزارع 
روند مهاجرت و حاشیه نشینی در کنار کلان شهرها شود.
به گفته بصیری در طرح های یاد حداقل ظرفیت )300-

100 تن(، زمین )400- 100 مترمربع( و سرمایه گذاری 
)8000-3000 میلیون ریال( در نظر گرفته شده است.

وی ابراز امیدواری کرد: با حضور فعال کارشناسان استانی 
تشویق  و  سرمایه گذاران  به  اطلاع رسانی  شهرستانی،  و 
کشاورزان توانمند، بتوانیم شاهد شکوفایی هر چه بیشتر 
نقش  ایفای  و  بخش کشاورزی  غذایی  و  تبدیلی  صنایع 

مهم خود در تأمین امنیت غذایی جامعه باشیم.

امام جمعه مشکان:
نیروی انتظامی حافظ و نگهبان 

امنیت عمومی جامعه است
با  مشکان  امام جمعه  مقدسی:  علیرضا  خبری/  سرویس 
تأکید بر اینکه وجود امنیت موجب توسعه هر جامعه در 
بخش های مختلف می شود، گفت: نیروی انتظامی حافظ و 

نگهبان امنیت عمومی جامعه است.
به  مشکان  شهر  هفته  این  جمعه  سیاسی  ـ  عبادی  نماز 
حجت الاسلام  امامت  به  انتظامی  نیروی  هفته  مناسبت 
انتظامی  نیروی   سیاسی  عقیدتی  )رئیس  حسنی  نوراله 

شهرستان نی ریز( برگزار شد.
وی در خطبه اول ضمن دعوت به تقوای الهی  یکی از 
راه های رسیدن به سیر و سلوک  و قرب الهی را  ذکر 
تقویت  راه های  اساسی ترین  از  افزود:  و  دانست  خداوند 
ایمان  و رسیدن به درجات عالیه معنوی و عرفانی  مسئله 
ذکر است که خدای متعال در قرآن بارها به مسئله ذکر 
اشاره  کرده و فرموده که اگر بندگان ذکر من را بگویند 

و یاد من باشند من آنها را یاد خواهم کرد.
نیروی  فرارسیدن هفته  تبریک  با  خطیب جمعه مشکان، 
انتظامی اظهار داشت: نیروی انتظامی در بحث حفظ امنیت 
داخلی، شاخص ترین نیرو تلقی می شود و توانسته به وظیفه 

خود در ایجاد امنیت به خوبی عمل کند.
برقراری  در  انتظامی  نیروی  مهم  نقش  به  اشاره  با  وی 
امنیت افزود: نیروی انتظامی اصلی ترین و مهم ترین نهاد 
حافظ امنیت پایدار در جامعه است و در راستای ارتقای 

آن با تمام توان خود تلاش می کند.
الهی  به رعایت حدود  وی در خطبه دوم  ضمن توصیه 
ادامه  به ذکر مناسبت های هفته پیش رو پرداخت و در 

طول  در  شهرستان  انتظامی  نیروی  عملکرد  از  گزارشی 
یکسال گذشته ارائه کرد و از مردم خواست در راه ارتقای 
انتظامی کمک  نیروی  در  به خادمان خود  امنیت جامعه 

کنند.

استان بوشهراستان بوشهر

دشتستان

نماینده دشتستان از میزان 
اختصاص اعتبار به این 

شهرستان انتقاد کرد

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
توجه  باید  و  دارد  را  استان  جمعیت  چهارم  یک  دشتستان 

ویژه ای در توزیع اعتبارات به این شهرستان شود.
رضایی  ابراهیم   ، جوان  خبرنگاران  باشگاه  گزارش   به 
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی در نشست 
تلاش های  از  قدردانی  با  دشتستان  شهرستان  اداری  شورای 
تلاش  شاهد  کرد:  بیان  کرونا  با  مقابله  برای  صورت گرفته 
جهادی کادر درمان در مقابله با کرونا هستیم. این ماه ها سر 

می شود، ولی روایت این ایام تا همیشه خواهد بود.
او، با بیان اینکه نباید برای مشکلات کشور به مردم نشانی 
رأی  کشور  مشکلات  حل  کلید  کرد:  تصریح  دهیم،  غلط 
دیگر  کشور  یک  در  نفر  یک  نیاوردن  رأی  یا  آوردن 
نیست؛ این ها برای ایران ستیزی و ایران هراسی با هم مسابقه 
گذاشته اند و گره زدن مشکلات کشور به انتخابات آمریکا 

تحقیر ملت و کشور است.
رهبر  بیانات  به  اشاره  با  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
معظم انقلاب اسلامی مبنی بر اینکه کلید حل مشکلات ما در 
داخل کشور است، عنوان کرد: هرجایی مطیع ولایت بوده و 

انقلابی و جهادی کار کردیم به نتایج خوبی رسیده ایم.
رضایی حضور مستمر مسئولان را در بین مردم خواستار شد و  
ادامه داد: از کمبودهای دستگاه ها اطلاع داریم. اگر نمی توانیم 
کاری کنیم حداقل با احترام در بین مردم حضور داشته باشیم 

و پاسخگو باشیم.

 مدیرکل حفاظت محیط زیست
 استان بوشهر:

 تصفیه خانه مرکزی فاضلاب
 در پارس جنوبی ایجاد می شود

برای  گفت:  بوشهر  استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
تصفیه خانه  دریا،  به  فاضلاب  مستقیم  ورود  از  جلوگیری 

مرکزی فاضلاب در پارس جنوبی ایجاد می شود.
به گزارش  باشگاه خبرنگاران جوان، فرهاد قلی نژاد مدیرکل 
ورود  هم اکنون  گفت:  بوشهر  استان  محیط زیست  حفاظت 
مستقیم فاضلاب و پساب ناشی از پالایشگاه های گازی پارس 
جنوبی به دریا باعث نگرانی است که برای برطرف کردن 
آن احداث تصفیه خانه مرکزی در این منطقه در برنامه قرار 

گرفته است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
 در واکنش به بخشنامه جدید

 سازمان تامین اجتماعی؛
مطبوعات تحمل فشارهای 

اقتصادی را ندارند

عضو هیئت مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران هرمزگان در 
گفت:  اجتماعی،  تأمین  سازمان  جدید  بخشنامه  به  واکنش 

مطبوعات تحمل فشارهای اقتصادی را ندارند.

غلامعباس شمس الدینی در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به 
به  تأمین اجتماعی  بخشنامه مورخ ۱۷ مهرماه ۱۳۹۹ سازمان 
ادارات کل تابعه مبنی برحذف کمک دولت به کارگاه های 
مشمول ماده واحده قانون معافیت از پرداخت حق بیمه سهم 
داشت:  بیان  کارگر  نفر   ۵ میزان  به  کارگاه ها  کارفرمای 
موجب  اقتصادی  فشارهای  و  کرونا  شیوع  که  شرایطی  در 
بیکاری بخش زیادی از فعالان حوزه رسانه شده است، صدور 
رسانه هاست  کار  ادامه  به  خلاص  تیر  شلیک  بخشنامه  این 
این  فعالان  بیکاری  و  مطبوعات  گسترده  تعطیلی  موجب  و 

عرصه خواهد شد.
هرمزگان  روزنامه نگاران  صنفی  انجمن  هیئت مدیره  عضو 
افزود: سازمان تأمین اجتماعی در این بخشنامه تأکید کرده 
است در خصوص کارگاه هایی که تاکنون از قانون معافیت 
از پرداخت حق بیمه سهم کارفرمایانی که حداکثر پنج نفر 
کارگر دارند استفاده کرده اند، تداوم شمول به تسهیلات مقرر 
در قانون مذکور در صورت احراز شرایط و برابر مقررات، 
صرف نظر از پیش بینی و تأمین بار مالی آن بلامانع است و 
و  قبلی  کارگاه های  تعطیلی  یا  و  شدن  برچیده  صورت  در 
شروع فعالیت با کارفرمای جدید در همان محل، واحدهای 
ارقام  در حدود  نیز  مزبور  در خصوص کارگاه های  اجرایی 
پیش بینی شده در بودجه سنواتی کل کشور مجاز به اعمال 

معافیت خواهند بود.

 در دیدار با نماینده مردم هرمزگان
 در مجلس مطرح شد؛

عذرخواهی مدیرعامل آبفا 
هرمزگان از عدم دسترسی روستاها 

 به آب شرب
اینکه کماکان به دلیل  مدیرعامل آبفای هرمزگان گفت: از 
مشکلات اعتباری برخی از روستاها از دسترسی کافی به آب 

شرب برخوردار نیستند، عذرخواهی می کنم.
روستای  پنج  آب  وضعیت  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
بخش مرکزی در نشست هم اندیشی مدیرعامل آبفا با احمد 
مرادی، نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی و 

نمایندگان شورای اسلامی این روستاها بررسی شد.
در این نشست نماینده مردم حوزه مرکزی استان در مجلس 
شورای اسلامی یکی از مشکلات اساسی در حوزه تأمین آب 
و  خواند  مالی  منابع  و  اعتبار  تأمین  مشکلات  را  هرمزگان 
استان های  دیگر  به  نسبت  هرمزگان  حوزه  این  در  گفت: 

کشور از چالش بیشتری مواجه است.

بندرعباس

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری بندرعباس خبر داد؛

اهدای بیش از ۴۵۰۰ اصله نهال 
به شهروندان بندرعباسی

شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 
بندرعباس گفت: از ابتدای سال تاکنون بیش از ۴۵۰۰ اصله 
نهال به شهروندان بندرعباسی اهدا و یا به درخواست آنان در 

محل سکونتشان کاشته شده است.
راستای  در  افزود:  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  خادم  مصطفی 
از هزار شاخه گل  نیز بیش  اجرای طرح شهروند شهر سبز 

فصلی بصورت رایگان بین شهروندان توزیع شده است.
لیمو،  زنگی،  گاروم  چریش،  زینتی،  نخل  کرد:  اضافه  وی 
گل ابریشم، جم، بنجامین، گل کاغذی و توت از مهم ترین 

نهال های کاشته شده و اهدایی به شهروندان بوده است.
شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما  سازمان  رئیس 
توسعه فضای سبز  را  این طرح  اجرای  از  بندرعباس، هدف 
به  مردم  ترغیب  شهری،  منظر  و  نما  زیباسازی  شهری، 
آلودگی  با  مقابله  همچنین  و  گیاهان  و  گل ها  از  نگهداری 

هوا عنوان کرد.

استان خوزستاناستان خوزستان
  معاون اداره کل راهداری و حمل 

و نقل جاده ای خبر داد؛
آسفالت ۲۵۰ محور روستایی 
خوزستان تا خرداد سال آینده

جاده ای  نقل  و  و حمل  راهداری  اداره کل  راهداری  معاون 
خوزستان از آسفالت ۲۵۰ محور روستایی تا پایان خردادماه 

سال آینده خبر داد.

محمد جولانژاد در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: از ابتدای 
تاکنون ۱۴۸.۸۵ کیلومتر روکش آسفالت گرم  سال جاری 
رشد  گذشته  سال  مشابه  مدت  با  مقایسه  در  که  شده  انجام 
پروژه های  این  اجرای  هزینه  است.  داشته  درصدی   ۱۳۸.۵

بهسازی و روکش آسفالت ۳ هزار میلیارد ریال بوده است.
وی ادامه داد: در حوزه راهداری ۲۵ هزار متر درزگیری و ۹۰ 
کیلومتر از راه های روستایی بالای ۲۰ خانوار در قالب طرح 
ابرار روکش آسفالت سطحی و ۶۸۰ هزار مترمربع در  ملی 
سطح شبکه راه های استان لکه گیری هندسی انجام شده است.

ایذه

بخشدار سوسن از توابع ایذه:

کار احداث چهار مدرسه عشایری 
در بخش سوسن ایذه آغاز شد

 
بخشدار سوسن از توابع ایذه گفت: کار آغاز ساخت چهار 

مدرسه عشایری در روستاهای این بخش آغاز شد.
حسین مرادی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا بیان کرد: این 
بداغی  شهید  کلاسه  یک  مدرسه  شامل  آموزشی  واحدهای 
و وحدت  فالح  تنگ  دم  خیبر  پارده، شهدای  شیمن، شمس 

درازنو در بخش سوسن است.
وی مجموع مساحت هر مدرسه را ۴۱ مترمربع بیان کرد و 
افزود: برای تکمیل این مدارس هشت میلیارد و ۵۰۰ میلیون 

ریال اعتبار در نظر گرفته شده است.
مناطق  جمله  از  روستاها  این  اینکه  بیان  با  سوسن  بخشدار 
فضاهای  این  از  بهره برداری  با  گفت:  هستند  ایذه  محروم 
بهره مند  آموزشی  جدید  فضای  از  دانش آموز   ۵۵ آموزشی، 

می شوند.

آبادان

معاون عمرانی فرمانداری آبادان :
تجمع در پارک ها یکی از عوامل 

گسترش کرونا در آبادان است
 

پارک ها  در  تجمع  آبادان  ویژه  فرمانداری  عمرانی  معاون 
این  در  کرونا  انتشار  عوامل  از  یکی  را  تفریحی  اماکن  و 
حفظ  برای  خواست  شهروندان  از  و  کرد  عنوان  شهرستان 
بوستان ها،  پارک ها،  در  تجمع  از  خانواده  و  خود  سلامتی 

حاشیه جاده ها و اماکن تفریحی خودداری کنند.
ایرنا محمد طاهری شنبه در نشست ستاد کرونا  به گزارش 
مراکز  از  تفریحی  اماکن  و  پارک ها  داشت:  اظهار  آبادان 
شیوع ویروس کرونا می باشند که تجمع در آنها موجب شیوع 
این  به  مبتلایان  آمار  افزایش  و  شهرستان  در  کرونا  بیشتر 

بیماری می شود.
وی افزود: حضور و تجمع در بوستان ها و پارک های آبادان 
برای پیشگیری از گسترش کرونا ممنوع است و شهرداری 
تا  اماکن  این  روشنایی  سامانه  کردن  خاموش  به  موظف 

ساعت ۲۴ است.
معاون عمرانی فرمانداری ویژه آبادان گفت: بر اساس مصوبه 
ستاد کرونا آبادان، شهرداری موظف است علاوه بر خاموش 
کردن سامانه روشنایی پارک ها، چمن این اماکن تفریحی را 
با آبیاری غرق آب کند که شهرداری این مصوبه را تاکنون 

اجرا نکرده است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

گچساران
فرمانده انتظامی گچساران خبر داد؛
کاهش ۵۰ درصدی تصادفات 

منجر به فوت در گچساران

از کاهش ۵۰ درصدی تصادفات  انتظامی گچساران  فرمانده 
منجر به فوت در این شهرستان خبر داد.

از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
یاسوج، سرهنگ موسوی فرمانده انتظامی گچساران از کاهش 
۵۰ درصدی تصادفات منجر به فوت درون و برون شهری در 

این شهرستان خبر داد.
در  فوتی  مورد   ۲۶ گذشته  سال  افزود:  موسوی  سرهنگ 
تصادفات رخ داد که این تعداد در سال جاری به ۱۳ مورد 

کاهش یافت.
او با بیان اینکه تعداد تصادفات نیز کاهش ۳۶ درصدی داشته 
بیان کرد: در سال ۹۸ حدود ۱۹۹۸ فقره تصادف رخ داد که 

امسال به ۱۲۷۵ مورد کاهش یافت.
تصادفات  در  نیز  نفر   ۱۷۸ جاری  سال  در  افزود:  موسوی 

مجروح شدند.

رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان بویراحمد از قطع ۱۱۰ درخت بلوط در 
جنگل های چسبیده به شهر یاسوج توسط زمین خواران خبر داد.

ادامه  در  افزود:  ایسنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  زاده  حسن  عباس 
گشت زنی ها و بازدیدهای شبانه روزی اداره منابع طبیعی شهرستان، از 
جنگل های اطراف شهر یاسوج بازدید کردند که متأسفانه مشاهده شد، 
که حدود ۱۱۰ اصله درخت از گونه بلوط، به قصد تصرف زمین، قطع 

شده است. وی اظهار کرد: با توجه به حساس بودن موضوع، با هماهنگی 
دستگاه محترم قضایی و دیگر مقامات ذیصلاح نیروهای منابع طبیعی در 
جنگل های بلوط بالاتر از ابوذر ۷ یاسوج محدوده قبرستان معصوم آباد، 
عامل قطع درختان بلوط دستگیر و ضمن تشکیل پرونده به مراجع قضایی 
با متخلف و عامل قطع درختان  معرفی شد.حسن زاده خاطرنشان کرد: 

براساس نرم جدید، با اشد مجازات برخورد خواهد شد.

رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان بویراحمد خبر داد؛
قطع ۱۱۰ درخت بلوط در یاسوج توسط زمین خواران


